
Porządek obrad Zebrania Wiejskiego sołectwa BYSTRA dn. 13 maja 2022r. w
budynku Domu Kultury "PROMYK" w Bystrej przy ul. Fałata o godz. 17.00

Porz dek obrad:

l. Otwarcie zebrania i powitanie gości.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. 3. Wybór:
a) Przewodniczącego zebrania
b) Protokolanta zebrania
c) Komisji Mandatowej
d) Komisji Uchwał i Wniosków.

4. Informacja Sołtysa o realizacji wniosków mieszkańców sołectwa Bystra złożonych na
ubiegłym Zebraniu Wiejskim w dn. 11 sierpnia 2020r.

5. Informacja Sołtysa z prac Rady Sołeckiej za miniony okres.
6. Protokół Komisji Mandatowej stwierdzający prawomocność zebrania
7. Protokół Komisji Mandatowej przyjmujący protokół z Zebrania Wiejskiego Sołectwa

Bystra z dn. 11 sierpnia 2020r.
8. Informacja Sołtysa o przebiegu akcji poboru podatków oraz opłat melioracji za

miniony okres.

9. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad usytuowania na terenie gminy
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

10. Informacja dotycząca podziału funduszu sołeckiego w roku 2022.
11. Informacja Wójta Gminy Wilkowice o inwestycjach na terenie sołectwa Bystra oraz o

sprawach bieżących.
12. Dyskusja i wolne wnioski.
13. Wystąpienie gości.
14. Podziękowania:

- mieszkańcom Bystrej za udział w zebraniu:

- radnym powiatu, gminy i Rady Sołeckiej
- Towarzystwu Przyjaciół Bystrej, KGW, Bystrzańskiej Inicjatywie, klubom sportowym
LKS- Bystra, KS- Bystra oraz Referatowi Służb Technicznych za współpracę
- dyrekcji Domu Kultury "PROMYK" za salę.

15. Tężnia i tereny rekreacyjne za S-115.
16. Zakończenie zebrania.
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Protokół z zebrania wiejskiego sołectwa Bystra

w dniu 13 maja 2022 roku w GOK "Promyk"

Ad.l Otwarcie zebrania i powitanie zebranych przez sołtysa. Pana Piotra Pielesza. Przedstawienie
zaproszonych gości w osobach: wójt gminy dr Janusz Zemanek, radni powiatowi Adam Caputa i
Grzegorz Gabor, kierownik posterunku Policji Sławomir Grzesiuk, przedstawiciel Straży Gminnej,
reprezentant CPiT Iwona Pach, radni gminy Małgorzata Olma, Piotr Wałeczek, sołtys Mesznej Antoni
Kufel

Ad.2 Wybór przewodniczącego zebrania - sołtys zaproponował, by zebranie poprowadził Adam
Caputa. Nie padły z sali kolejne kandydatury. W zarządzonym głosowaniu jednogłośnie wybrano
Adama Caputę na przewodniczącego zebrania. On też przejął prowadzenie i przedstawił porządek
zebrania. Nikt z zebranych nie zgłosił dodatkowych punktów do porządku. Porządek został
zatwierdzony jednogłośnie.

Ad.3 Przewodniczący zaproponował na protokolanta zebrania Janinę Dyrda. Ta wyraziła zgodę. Wobec
braku innych kandydatur ta propozycja została zaakceptowana jednogłośnie.

Ad.4 Przewodniczący zaproponował do składu Komisji Mandatowej Marię Fijak i Małgorzatę Caputa.
Wybór został zaakceptowany jednogłośnie.

Ad. 5 Przewodniczący zaproponował do składu Komisji Uchwał i Wniosków Dominikę Fleszar, Edwarda
Stoktosę i Andrzeja BobkiewiĘza. Wybór został zaakceptowany jednogłośnie.

Ad. 6 Informacja sołtysa o realizacji wniosków z poprzedniego zebrania (odbyto się 11.08. 2020 roku, z
powodu pandemii koronawirusa nie odbyło się w roku minionym).

- Oświetlenie ul. Szczyrkowskiej zostało wykonane i bardzo dobrze zdaje egzamin.

- Odwodnienie ul. Osiedlowej i Jej doświetlenie. Temat jest trudny i nie został zrealizowany. Zostało
sprowadzone "wuko" celem znalezienia niedrożnych przepustów i nie udało się ich zlokalizować.
Ponieważ woda spływa w kierunku Sl nie było możliwości wejścia na teren objęty kompetencjami
GDDKiA. Nie można też dodać tam dodatkowych punktów świetlnych z powodu słabej instalacji
elektrycznej.

Ad.7 Informacja sołtysa o pracach Rady Sołeckiej za minione dwa lata.

Rada pracowała i spotykała się (za wyjątkiem 3 miesięcy, gdy zarządzono całkowitą izolację) w składzie
10 osobowym. Spotykała się zawsze w pierwszy wtorek miesiąca w siedzibie KGW. Sołtys podziękował
za wzorową współpracę ze wszystkimi organizacjami a radnym powiatowym m. in. za pomoc przy
pracach związanych z pomalowaniem barier na moście w ciągu ul. Szczyrkowskiej. Dwa mniejsze
mostki (koło Zawity i przy Ławie) zostały wyremontowane, ale na tym pierwszym efekt końcowy został
zniszczony przez kogoś, kto zadeptał świeży beton. Remontu wymaga też mostek naprzeciw wjazdu do
Szpitala. 10 istniejących wiat przystankowych jest pod opieką Rady Sołeckiej i gminnej ekipy
remontowej. Ich stan techniczny utrzymywany jest na bieżąco i nie straszą. Wymieniono wiatę przy ul
Fałata ( naprzeciw Domu Seniora) pozyskaną od Rady Sołeckiej w Mesznej. Wiata w Centrum przy ul.
Sczyrkowskiej jeszcze nie jest wykończona. Ładny, kolorowy mural na wiacie naprzeciw
"Dyrektorówki" wykonała młodzież pod patronatem GOK "Promyk". Niestety od strony rzeki ściana
jest zapaskudzona bazgrołami i zabrudzona. Odnowiono też "witacze" m. in. ten przy przedszkolu,
rzeźba Fałata i postaci z nagonki zostaną na nowo osadzone w gruncie na kątownikach
zabetonowanych w podłoże. Turystom i gościom podoba się też ławeczka z góralem naprzeciw Zajazdu
"Pod Źródłem". Biwak jest chętnie odwiedzany ale niestety rozjeżdżony przez samochody które
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wjeżdżają na trawę. Będzie tam wkrótce zamontowana bariera, otwierana tytko na czas wjazdu służb
obsługujących duże imprezy. Usunięto również szkody poczynione przez kierowcę, który wjechał
samochodem i złamał postument bramy. Przegnity też bariery ochronne zapewniające bezpieczeństwo
od strony rzeki. Trzeba wykonać nowe. Będzie też odmalowany blaszany garaż a stoliki szachowe
zostaną ustawione na placykach wyłożonych kostką. Wykonano też przejście między Biwakiem a
placem zabaw, wymaga ono jeszcze poprawienia z powodu różnicy poziomów w terenie. Problemem
na Biwaku są nocni goście, m. in. rozpalili ognisko pod wiata powodując zagrożenie pożarem i często
przestawiają ciężkie ławki. Jedną z nich znoszą aż pod wodospad (tam często kąpią się "morsy") i
postanowiono ją tam zostawić na stałe. Aż 32 ławki są na terenie sołectwa, są sukcesywnie odnawiane
i naprawiane. Ponieważ wiele ławek jest już mocno zużytych trzeba będzie dorobić nowych. Ponieważ,
szczególnie w weekendy, przeładowane są kosze na śmieci koło Zajazdu postanowiono dołożyć
dodatkowe, zlokalizowane po drugiej stronie rzeki przy parkingu. Powstała tez siłownia na wolnym
powietrzu (przy współpracy z KS Bystra) położona naprzeciw LKS Klimczok przy rzece. W miejscu tym
w najbliższym czasie zostanie umieszczone mapa z nazwami ulic sołectwa. Są propozycje ustawienia
ławek przy drogach publicznych często uczęszczanych przez osoby spacerujące. Niestety nie mamy tam
wolnych gminnych gruntów a osoby prywatne nie wyrażają na to zgody. Nie ma też wolnych gruntów
gminnych na plac zabaw w Bystrej Południowej. Istnieje możliwość wykonania toru dla młodych
rowerzystów i rolkarzy przy ul. Bliskiej ale wymaga to uregulowania stanu prawnego gruntów
położonych między rzeką a drogą. Niestety w związku z inflacją bardzo wzrosły i stale rosną wszystkie
koszty związane z naprawami i remontami. Sołtys przypomniał też, że w Gazetce gminnej są
zamieszczane wykazy wszystkich ważnych telefonów różnych służb (zostaną przypomniane w
najbliższym numerze), by nie tylko do niego dzwonić w każdej sprawie.

Ad.8 Przewodnicząca Komisji Mandatowej przedstawiła protokół stwierdzający ważność obrad
(załącznik nr l ). W zebraniu uczestniczy 66 mieszkańców.

Ad.9 Przewodnicząca Komisji Mandatowej przedstawiła informację, że w wyniku zapoznania się przez
Komisję z protokołem z zebrania wiejskiego w dniu 11. 08. 2020, wniosła o jego przyjęcie bez
odczytania, co zostało zaakceptowane.

Ad. IO Sołtys przedstawił informację o poborze podatków i opłat "melioracyjnych". Odbywało się to w
różnych miejscach; w budynku straży szpitala, w siedzibie OSP i w "Promyku". Najpierw przez tydzień
na miejscu trwa odbieranie nakazów płatniczych a potem sołtys "kursuje" po wsi. Stwierdził, że w
wielu przypadkach na domach brak numerów (a to ustawowy obowiązek), dzwonków czy skrzynek
pocztowych. Różna też jest reakcja na wizytę sołtysa.

Ad. ll Pani Martyna Szczygłowska (inspektor UG Wilkowice) zwróciła się do zebranych (przedstawiając
też pismo będące załącznikiem nr 2} o zaopiniowanie projektu uchwały Rady Gminy w sprawie zasad
usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych (załącznik nr 3 )
Projekt w wielu egzemplarzach został rozdany zainteresowanym i rozpoczęto dyskusję.

- Czy dużo jest punktów sprzedających alkohol i czy problem alkoholizmu jest u nas

- Dlaczego w projekcie przyjęto dworzec PKP a nie ma w nim przystanków

J( M
duży?

S' S1
autobusowych?

Martyna Szczygłowska - W naszym projekcie jest duża, bo 100 m odległość punktów sprzedaży od
obiektów "chronionych". Nie ma tam przystanków, bo nie moglibyśmy wtedy organizować imprez z
alkoholem np. na Biwaku. Dworzec kolejowy, jako miejsce publiczne, został do treści uchwały
wprowadzony dlatego, że jest budynkiem opuszczonym i zaniedbanym i często odwiedzanym jsrzez
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"konsumentów" a gmina nie będzie sprzątać tego miejsca należącego do PKP. W gminie mamy 38
punktów sprzedaży alkoholu. Dwa razy na rok jest przeprowadzany audyt , którego wyniki są
niepokojące. Mamy duży problem ze sprzedażą osobom nieletnim. Dwa razy na rok przeprowadzane
jest szkolenie dla sprzedawców.

Wobec braku dalszych głosów przewodniczący zarządził głosowanie nad w/w projektem. Wynik
głosowania; 57 za, l przeciw, 8 wstrzymujących. Projekt został zaopiniowany pozytywnie.

Ad. 12 Sołtys przedstawił rozdysponowanie funduszu sołeckiego na 2022 rok (mniejszego z powodu
"odgórnych" ulg podatkowych) w wysokości 138 394 złotych. Szczegółowe jego podzielenie na
poszczególne zadania przedstawia załącznik nr 4 .

Ad.13 Głos zabrał wójt przedstawiając główne inwestycje i sprawy bieżące:

- Zebranie odbywa się w "Promyku" gdyż w strażnicy OSP mamy uchodźców z Ukrainy

- Most na Białce koło Zawiły to feralna inwestycja. Stalowa konstrukcja została dobrze oczyszczona i
zabezpieczona ale ktoś zadeptał świeżo wylany na nim beton. Gmina nie zapłaciła jeszcze za jego
asfaltowanie, bo nie zostało należycie wykonane.

- Śmieci zalegające na przystankach we wszystkich sołectwach są na bieżąco sprzątane, choć często
przynoszą je nasi mieszkańcy.

- Teren między Biatką a ul. Bliską gmina chce pozyskać. Sprawdzani są właściciele, wielu z nich nie żyje.

- Rozbudowa Domu Strażaka w Bystrej została wyceniona na 3 min złotych. Udało się pozyskać 900
tysięcy a do "polskiego ładu" złożono również wniosek o dofinansowanie ale nie został na razie
rozpatrzony.

- Została naprawiona brama garażowa w OSP Bystra.

- Sezonowe Centrum Edukacji Ekologicznej zostało ukończone. Teren został wyczyszczony z rdestowca,
uporządkowano ścieżkę rowerową wzdłuż Białki do "Starej Szmergielni". Kładka pod estakadą trasy Sl
jest nowa, szeroka i bezpieczna.

- Budynek gminny przy ul Fałata 2h został wyremontowany metodą "zaprojektuj i wykonaj".
Zakończenie prac planowane jest na koniec maja a przeznaczony będzie dla różnych organizacji
działających na terenie gminy GUZ zgłaszają się chętni).

- Uciążliwy chwast rdestowiec , z którym walczono w roku ubiegłym, nadal odrasta i dalej będzie
zwalczany.

- Wykonawca, który wygrał przetarg na przeniesienie drewnianego budynku p. Watów przy ul.
Klimczoka, niestety oszukał gminę. Budynek rozebrał ale nie zabezpieczył należycie i część drewna
zniszczała. Wykonał fundamenty w miejscu, na które miał być przeniesiony. Trzeba dokonać weryfikacji
założeń projektowych. Jest z tym wiele trudności. Działka na której stał ten obiekt została uprzątnięta
a drewno złożone w "Starej Stolarni" przy "Promyku".

- Łącznik drogowy między ul. Klimczoka i Szczyrkowską jest zaplanowany w planie zagospodarowania
przestrzennego i ma przebiegać od cmentarza do pawilonu "Oskar meble". Nikt nie dostanie
pozwolenia na budowę w tym pasie. Zbudowanie tej drogi ma spowodować przyrost ilości budynków
w tym terenie.

- Planowany jest łącznik drogowy między ul. Klimczoka i Fałata w Bystrej Górnej. Jest to inwestycja
strategiczna. Już w poprzedniej kadencji rady, gdy wójtem był pan M. Raczka, wykonano projekt mo^tu
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na wysokości istniejącej kładki koło "Magnusa". Ponieważ inwestycja miała być bardzo kosztowna (10
min. zł), zrezygnowano z niej. Gmina zakupiła grunt powyżej domu p. Kruczka. Przy okazji budowy
mostu (inwestycja wyceniana na ok. 4,8 min) powstanie ok. 20 miejsc parkingowych. Obecnie kierowcy
często parkują w zatoczce dla autobusów MZK (mimo wyraźnego zakazu), co prowadzi do wielu
konfliktów.

- Ciągle brakuje miejsc parkingowych dla chętnie odwiedzających nas turystów. Zapełniony bywa
parking przy ul. Klimczoka na wys. "Zajazdu pod Źródłem". Samochodami często zastawione są ul.
Beskidzka, Orna co uniemożliwia mieszkańcom dojazd do posesji.

- Rozbudowa ul. Kościelnej od szkoły do kościoła (brak chodnika). Gmina czeka na decyzję powiatu w
sprawie połączenia ul. Kościelnej i Skośnej.

- Rozbudowa i remont ostatniego odcinka ul. Klimczoka (od mostu w górę). Na razie gmina dokonuje
rozeznania jak wiele terenu jest potrzebne, by inwestycję tą zrealizować. To kiedyś była droga
powiatowa, teraz gminna i ponad 200 działek w jej przebiegu jest prywatnych. Planowane jest zebranie
z ich właścicielami i prowadzenie rozmów na temat uregulowania spraw własnościowych. To
inwestycja na lata.

- Opracowano możliwość zainstalowania fotowoltaiki na remontowanym budynku przy ul Fałata 2h.
konserwator zabytków nie wyraził zgody, by umieścić ją na dachu tej dawnej szpitalnej remizy
strażackiej. Instalacja zostanie umieszczona na sąsiednim budynku i połączona z nim kablami.

- Konieczny jest remont pokrycia dachów na budynkach SP nr 2 i "Promyka .

- Opracowany został wymagany audyt energetyczny dla Przedszkola w Bystrej po zainstalowaniu tam
m. in. fotowoltaiki i paneli słonecznych.

- Rozbudowa ul. Kowalskiej w Bystrej Południowej. Ten temat jest obecny od 2018 roku. 28. 02. 2019
roku odbyło się w gminie spotkanie z mieszkańcami tej ulicy. W 2021 roku podpisano umowę na
wykonanie projektu rozbudowy. Wtedy 59 mieszkańców podpisało protest m. in. do Wód Polskich.
Między 21 a 25 marca br. odbyły się w Urzędzie Gminy konsultacje, na których zjawiło się 10
zainteresowanych osób. (Gdy drogi są zbyt wąskie stosuje się czasem metodę przejmowania gruntów
do ich poszerzenia, z mocy prawa, informując potem zainteresowanych. Ta metoda wydaje się nie do
końca dobra, dlatego odbywają się te spotkania, konsultacje i tłumaczenia). 28 kwietnia wpłynęło też
pismo mieszkańców ul. Kowalskiej, Jasnej i Polnej. Przy okazji tej inwestycji trzeba podzielić 22 działki,
5 osób zagłosowało za a aż 12 przeciw i dlatego ul. Kowalska nie będzie remontowana.

- Złożono też wniosek do "Polskiego ładu" [jako gmina popegeerowa) o środki finansowe na
asfaltowanie ulic Ornej i Wiśniowej. Inwestycja ma kosztować ok. 2, 5 min złotych.

- We współpracy z Powiatem poprawiono też przejście dla pieszych przez ul Fałata na wysokości Ławy
(uważane za jedno z niebezpieczniejszych). Zostało wyniesione nad poziom jezdni, wprowadzono
ograniczenie prędkości do 30 km/godzinę i trzeba je jeszcze doświetlić.

Ad. 14 Dyskusja po wystąpieniu wójta

J G -Czy jest szansa na przebudowę ul. Jasnej ?

Wójt - Większość wspóhwłaścicieli tej ulicy jest niestety na cmentarzu. Jeżeli ich spadkobiercy zgodzą
się na zasiedzenie przez gminę tego terenu, wtedy będzie ona mogła rozpocząć działania. Tam trzeba
będzie wykonać pełną geodezję i uzyskać zgody, by na całej długości miała 5-6 m szerokości.

J G' - Czy wykonawca nieuczciwego remontu budynku przy ul Fałata 2h poniósł karę?
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Wójt - Odbędzie się proces sądowy.

Czy jest możliwe wykonanie odwodnienia ul. Letniskowej?

Wójt - Niestety nie ma na to środków finansowych. Gmina bardzo odczuwa spadek dochodów wskutek
inflacji i "polskiego ładu". Dynamicznie rosną wydatki bieżące. Na koniec czerwca budżet jednostek
samorządowych zostanie wyczerpany i trzeba im zapewnić dodatkowe środki, by mogły nadal działać-
Nasz budżet poniósł wielkie obciążenia wskutek ogromnej inwestycji budowy sieci kanalizacyjnej (80
km w 4 lata). Samorządy wszelkich szczebli są w ogólnej złej kondycji finansowej.

S, 51 - Od poniedziałku wyłożony jest w Urzędzie Gminy plan zagospodarowania
przestrzennego Bystrej Zachodniej

Wójt - w 99% dotyczy to opracowanie lasów zarówno w Bystrej Krakowskiej i Śląskiej. Nie ma na ten
temat dyskusji na zebraniu wiejskim.

S( Sł . -' - 200 osób podpisało się pod petycją - protestem w sprawie budowy przez DW
"Magnus" 3 budynków. Co gmina zrobiła w tej sprawie w sytuacji braku parkingów, rajdów
samochodowych po ul. Fałata itd. ? Dlaczego nie wystąpiła o decyzję środowiskową?

Wójt - Odnoszę wrażenie, że każdy mieszkaniec dla nas to problem. To musi się odwrócić. Potok
Bysterka i droga koło "Magnusa" leżą na terenach Lasów Państwowych. Nie byliśmy uprawnieni do
wystąpienia o decyzję środowiskową. Teren "Magnusa" w planie zagospodarowania oznaczony był w
2010 roku jako teren turystyki. Wtedy ten ośrodek przestał funkcjonować i niszczał. Był wystawiany
przez Marszałka na sprzedaż w kilku przetargach i gdy go wreszcie sprzedano cieszyliśmy się, że coś
zaczęło się tam dziać. To Starostwo Powiatowe wydało zgodę na budowę trzech budynków. Natomiast
gmina wydała zgodę na wycinkę drzew na ich terenie.

S S /-To demagogia!

Wójt-Wody Polskie wystąpiły o zgodę na wycinkę drzew przy ul. Fałata na wysokości szpitala. Gmina
wydaje takie zgody w sytuacji, gdy drzewa zagrażają bezpieczeństwu na drogach czy przy budynkach.
M /S Te dwie prywatne inwestycje ("Magnus" i "Barbórka) zostały spięte mostem za
pieniądze publiczne. To obiekty typu condohoteli, gdzie właściciel ma mieszkać przez 20 dni w roku a
przez resztę czasu je wynajmować. Ulica Fałata zostanie zablokowana!

Wójt-Widzę ten teren z mojego domu i nie jestem zwolennikiem tej inwestycji.

Si ,. S1 : - W wyniku protestów zostało wznowione postępowanie w tej sprawie.

Wójt - Z inicjatywy Pana Sf "zatatwiono" "Magnusowi" marketing. Od momentu pojawienia
się banera reklamowego przy ul. Szczyrkowskiej o inwestycji tej, za sprawą internetu, stało się głośno
w całej Polsce. Czy Pan S nie jest czasem marketingowcem "Magnusa"? To nie są mieszkania
lecz pokoje hotelowe!

M -Jaka może być wysokość budynków mieszkalnych w tym miejscu?

Wójt -12 do max 15 metrów

R, W :- Dokonano wycinki lasu w rejonie ulic Wrzosowej i Zagrodowej. Dlaczego
wydano na to zgodę?

Wójt - W tym miejscu w planie zagospodarowania nie ma lasu. O zgodę wystąpili czterej
wspóhwłaściciele gruntu. Nie mogliśmy im zabronić wycinki.

SOŁTYS ^^
Piotr ł-elesz



R <A/f . - Czy są prowadzone prace nad planem zagospodarowania w w/w terenie?

Wójt - Będzie opracowywane studium do planu i należy zgłaszać wnioski. Prace rozpoczęto już rok
temu.

p w> - Część działek w w/w terenie należy do pana O (męża obecnej na zebraniu
radnej pani Małgorzaty Olma). Nie chciałbym aby zmiany w planie nastąpiły "pod dyktando".

Wójt - Rada Gminy liczy 10 osób.

Ł. |i - jaka jest szansa na realizację łącznika drogowego między ul. Kościelną a
Szczyrkowską?

Wójt -Ta droga jest przewidziana w planie zagospodarowania. Gmina sukcesywnie skupuje fragmenty
działek pod drogę, która ma mieć łącznie z jezdnią i chodnikiem 12 metrów a w miejscach nasypów aż
15 metrów. Jeśli pojawi się możliwość wystąpienia o fundusze na inwestycje strategiczne, to uczynimy
to.

Ad.15 W sytuacji braku dalszych uwag i głosów, przewodniczący zebrania zamknął dyskusję.
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała protokół (załącznik nr 5 )

Ad. 16 Głos zabrał jeszcze sołtys informując o zakończeniu zebrania (godzina 19. 30). Udzielił głosu kilku
osobom celem przedstawienia różnych komunikatów.

Sławomir Grzesiuk z Policji - reagować i dzwonić na nr 112, gdy zauważymy, że koło prowadzonych
budów kręcą się szczególnie wieczorami lub nocą podejrzane osoby (zanotowano liczne przypadki
okradania).

Wójt - Wpłynęło do Urzędu Gminy pismo mieszkanki ul. Kościelnej o zamontowanie na tej ulicy progów
zwalniających. Czy warto zajmować w tej sprawie stanowisko?

J; D- - Jako kierowca i częsty użytkownik tej drogi nie widzę takiej potrzeby. Ta droga jest
wystarczająco kręta by na niej nie rozwijać nadmiernej szybkości.

Z ta opinią zgodziło się wielu zebranych.

Iwona Pach (CPfT) -Od l maja uruchomiono tężnię solankową, którą wybudowano w ramach Budżetu
Marszałkowskiego na terenie parku szpitalnego (uroczyste otwarcia 26 maja). Tężnia będzie czynna
przez siedem dni w tygodniu od 8.00 do 20. 00. W realizacji są baseny brodzące wygrane w kolejnej
edycji tegoż Budżetu a złożono jeszcze wniosek o modernizację oświetlenia w zabytkowym parku.
Gąszczą też 15 uchodźców z Ukrainy, są zakwaterowani w budynku dawnej kuchni.

Sołtys - informuję, że mamy gminną drogę w rejonie Rozlewni "Bystrzanki", której nadano nazwę
Stawowa. Nadal jest też prowadzona przez gminę akcja odbierania azbestu.

Grzegorz Gabor - W imieniu Rady Sołeckiej zapraszam na Dni Bystrej, w dniach 1-3 lipca, które odbędą
się po przerwie spowodowanej pandemią.

17. Na tym protokół zakończono.

Protokolant zebrania

}v
Przewodniczący zebrania

BYSTRA



Protokół nr l

Komisji Mandatowej

Wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bystra

W dniu 13 maja 2022

Komisja w składzie

l.

2.

w^

Stwierdza, że Zebranie Wiejskie Sołectwa Bystra zwołane zostało zgodnie ze §13 Statutu
Sołectwa.

Termin i miejsce zebrania podane zostało do publicznej wiadomości w sposób przyjęty w
Sołectwie, tj. poprzez ogłoszenia rozmieszczone na terenie całej wsi, na tablicach ogłoszeń,
parafiach oraz na stronie internetowej Urzędu GminywWilkowicach.

W zebraniu udział bierze ..\0^...... mieszkańców.

Z uwagi na powyższe w myśl §15 pkt l Statutu Sołectwa Bystra, dzisiejsze Zebranie Wiejskie
jest prawomocne do podejmowania uchwał.

Podpisy członków komisji:

H/y^.

L.. ' .. ̂A........ ĆW^^ ^
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Protokół nr 2

Komisji Mandatowej

Wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bystra

W dniu 13 maja 2022

Komisja w składzie

i. ..M !ł... S^.^...
2. ''.BS^SES.^

Po zapoznaniu się z protokołem z poprzedniego Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bystra, które
odbyło się 11 sierpnia 2020 r. Komisja stwierdza, że protokół sporządzony jest prawidłowo.
Podpisany został przez Przewodniczącego oraz Protokolanta Zebrania.
W protokole zawarte są wszystkie omawiane zagadnienia na Zebraniu Wiejskim w dniu
11 sierpnia 2020 r.

Komisja stwierdza, że protokół zawiera wszystkie załączniki wchodzące w jego skład.
Komisja wnosi o przyjęcie protokołu bez jego odczytania

Podpisy członków komisji:
.\

... ...... ^/.^.^%..... ueswo.-
.
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Protokół Komisji Uchwal i Wniosków

Wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bystra

W dniu 13 maja 2022r.

Komisja w składzie:

i. ..^. w.. ti. f^^.... ^^. ^e. -
2. . g^M^. ^...... ^Ł^^. . ..
3. ^^^. ^.... b'(>&^?^(^-

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawia do przyjęcia przez dzisiejsze
Zebranie Wiejskie następujące uchwały i wnioski:

Uchwa :

l. Przyjąć w całości informację Sołtysa w sprawie realizacji wniosków
złożonych przez mieszkańców sołectwa Bystra na Zebraniu Wiejskim w
dniu 11 sierpnia 2020r. oraz wykonanych prac od sierpnia 2020r. do
kwietnia 2022r.

2. Przyjąć protokół z Zebrania Wiejskiego z dnia 11 sierpnia 2020r. bez jego
odczytania.

3. Przyjąć zasadność wprowadzania zmian w uchwale w sprawie zasad
usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów
alkoholowych.

4 Przyjąć do realizacji Fundusz Sołecki na rok 2022 w wysokości
138 394,00 zł.

Podpisy komisji:

l. ^. /r^- '^s?>
2. .". Y ̂ ^^f'^.'^f^^..-
3. . ^M^^.... ^-^\ .. --
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Informacja Sołtysa za okres od 11 sierpnia 2020

l. Trudny okres- pandemia, zmiany cen materiałów w realizacji planów i zamierzeń. Udział w pracach

Referenta Technicznego wszystkie organizacje razem w pracach.

2. Podziękowanie Radnym Powiatu, za malowanie mostu przy ul. Szczyrkowskiej. (problemy z innymi

mostami ( Wody Polskie) problemy z odrostami w korycie Białki)

3. Poprawa estetyki 11 wiat przystankowych + 2 przystanki murowane. Zmiana nazw, malowanie

barier przystanku MZK-57 Bystra Sanatorium.

4. Prace przy wateeb-drewnianych. Nowe rzeźby w parku Fałata. Grabienie liści - święto ziemi.

Witacze powrót odtworzonych drogowskazów.

5. Prace na Biwaku, odmalowanie straganów i ławek. Nowe ławki przy rzece. Nowe kosze na śmieci,

remont bramy wjazdowej, chodnika + oświetlenie. Nowy szlaban wjazdowy + bariery nad

brzegiem, wykonanie ścieżki Biwak-Plac Zabaw. Pomalowanie blaszanego garażu, pole szachowe +

posadowienie na kostce stolików. Poprawa estetyki wiaty. Uzupełnienie II tury kwiatów.

6. Kosze na śmieci w rejonie "Zajazd Pod Źródłem'

7. Siłownia na powietrzu ul. Bliska tablica + inne tablice, wymiana tablic na 10 szt.

8. Projekt pan traku przy u). Bliskiej. Brak miejsca na plac zabaw w Bystrej Południowej.

9. Dodatkowe ławki (ul. Kościelna - progi zwalniające + chodnik) konserwacja ławek.

10. Punkty oświetlenia ulicznego, telefony o rozbudowę nowych pkt. Kontakt telefoniczny z p.

Martyną. Informacje w gazetce - bez DINO.

11. Nowe ulice (Stawy) tężnia przy Szpitalu, teren edukacyjna - rekreacyjny nad Białka za S-l. Dni

Bystrej 2022
\
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UCHWAŁA NR
RADY GMINY WILKOWICE

Projekt

;iQiLrómaja2022r^A^-^/^ ^/^-^
Zatwierdzony przez

..^
pić

z dnia .................... 2022 r.

w sprawie zasad usytuowania na terenie gminy miejsc spraedaży i podawania napojów alkoholowych.

Na podstawie art. 18 ust. 2pkt 15, art. 40 ust. l, art. 41 ust. l, art.42 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku
o samoS'ą"<L7e'gminnym (t:J: Dz;U:z2021 r. póz. 1372 z późiL zm.), w^związku z ^t. ;2ust^3usta^dnia
26 października" o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (t.j. Dz. U. ZZWIT.
póz. 1119zpóźn. zm.)

Rada Gminy Wilkowice
uchwala, co następuje:

§1. l. Ustala się, że punkty spizedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu

i poza miejscem sprzedaży nie mogą być usytuowane w odległości mniejszej niż 100 m od:
l) Szkół podstawowych i innych placówek oświatowo-wychowawczych;
2) Przedszkoli, żłobków i klubów dziecięcych;

l Obiektów kultu religijnego rozumianych jako obiekty służące praktykom religijnym, zwy^iem^z^
'kapTi^zek p^droż^ch Winnych obiektów małej 'architektury, należących do kościołów wszystkich
wyznań;

4) Dworca kolejowego;

5) Szpitali, zakładów opieki zdrowotnej i społecznej.
2. Odległość, o której mowa w ust. l, mierzona jest najkrótezą drogą dojścia, zgodnie z ^asadam^chu

^otoeslonymi w ustawie z dnia 20 czerwca'1997 r. -Prawo o ruchy drogowym (t.j. DZAJ_Z 2021/;
z"450zpozn"zm7. W pizypadku, gdy obiekt posiada dowolne stałe ogrodzenie, odległość mierzona j^<

wejścia na teren punktu sprzedaży napojów alkoholowych do głównego wejścia na teren oDi^Ktu
^ymie2onego"w"§"L W wypadku braku ogrodzenia odległość mieizonajest od wejścia do obiektu do wejścia
do punktu sprzedaży.

2. Punkty gastronomiczne, dla których wydane zostało zezwolenie na sprzedaż napojów^alkoho^wych^0
ria w"miels cu"spraedaży, w ramach posiadanych zezwoleń mogą prowadzić SPrzedaż_iPO(towantó

napojów alkoholowych w miejscach poległych do tych placówek wtzw. ogródkach^ g^tronomicznycti.
Ogródek nie może być zlokalizowany dalej niż 5 m od punktu sprzedaży napojów alkoholowych.

§ 3. Wydane zezwolenia na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych, na podstawie dotychczasowych
przepisów, zachowują ważność do czasu ich wygaśnięcia.

§ 4. Traci moc uchwała nr X/68/2003 Rady Gminy Wilkowice z dnia 17 czerwca 2003 r. w sprawie zasad
usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

§ 5. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Wilkowice.
§6. Uchwała wchodzi wżycie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym

Województwa Śląskiego
^^

^
.^

y\cf >v
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